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　　导语：读者在听读该文时，重点注意以下单词和短语：certificate n. 证书;outstanding adj. 杰出的。为加深印象，小编又给每个重点词或短语配了一个精彩的例子。
　　In recent years, Chinese campuses are surrounded by a special phenomenon(现象), "certificate fever". To a certain extent, this "fever" is reasonable and inevitable(必然的).

　　近年来，中国校园出现了一种奇怪的"考证热"现象。从某个角度来讲，这股热潮的产生有一定的合理性和必然性。

　　Some experts say that the increasing employment pressure and the formation of modern personnel evaluation(评价) system have a direct relationship with it. In order to be "outstanding" and "special", college students are busy in pursuing "certificates".

　　有关专家指出，日益严峻的就业形势和现代人才评价制度的逐步形成，直接催生了大学校园的"考证热" 。为了在竞争中能够"脱颖而出"、"鹤立鸡群"，"考证"便成为学生们追捧的一条捷径。

　　However, on the other hand , taking the "certificate" as the "evidence" (证明) of knowledge and skills also leads to the "education bubble"(泡沫), "knowledge unemployment" and other negative results.

　　但另一方面，将"证书"视为拥有某种知识和技能的"证物"也会导致"教育泡沫"、"知识失业"等负面结果的产生。

　　注释：
　　certificate n. 证书

　　例句：He was afforded a certificate upon completion of his course of study. 他结业时被授予证书。

　　outstanding adj. 杰出的

　　例句：The boy who won the scholarship was a quite outstanding student. 那个获得奖学金的男孩是个相当杰出的学生。
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